



www.isunon.com

Sunón 圣奥

101151506 1/14



Sunón 圣奥

玛格纳
Magna

形“椅”不离 贴合身形

椅子已渗透到日常工作和生活中，表达着你的姿态和审美趣味。Magna系列座椅完美引入人机工程学，将设计与实用结合地尽善尽美，外观、色彩、功能相得益彰。

The shape of chair just suit your body

Chairs are everywhere in our daily life, it may reflect your attitude and taste. The design of Magna chair follows ergonomic design, combines design and practicability perfectly, makes the shape, color, and function bring out the best in each other.





浑然天成 从心而坐

椅背风格灵感来自钟乳石，
若隐若现，错落有致，
汲自然之景，浑然天成，
取自然之趣，从心所欲。

Natural made, seating with comfort

The style of the back is inspired by the stalactite, it's artistic and well-organized, with an appearance of part of the natural world, it's like nature itself, besides, it's comfortable and reliable.

The chair to your taste is created out of various color options, with a simple style and a sense of intimacy, a relaxing meeting atmosphere is provided.



一把座椅 两种可能

可拆卸式坐、靠垫，软胶挂钩，轻松拆卸，方便清洁。

One chair, two possibilities

Dismountable cushion and back rest buckled by soft plastic hook, easy to remove, convenient for cleaning.



形 Magna系列座椅拥有一体成型的椅身，采用柔性塑料，坐靠舒适。背部镂空设计不仅美观，更便于散热通风，即使坐的再久，也能使背部时刻保持清爽感受。

Shape Magna chair follow the unibody design, soft plastic makes it comfortable for seating and leaning. The hollow design not only looks beautiful but also facilitate for cooling, it keeps fresh and cool even for a long time resting on.



营造轻松氛围

色 丰富的色彩选择创造出符合个人喜好的座椅；简洁的造型，宾至如归的亲切感，营造出一个轻松愉悦的谈话环境。

Builds a relaxed climate

Color Variety of color options gives opportunity to suit personal preference; simple shape makes people feel at home, help to create a relaxing conversation environment.



轻 重量轻、可堆叠，是Magna系列座椅的特点，即使是女生也可以轻松搬动。在会议或临时谈话时，方便使用者随意搬动。时尚的外形与简约的风格将空间变得与众不同。

Light Light-weight is the feature of Magna chair, and even a girl can lift without much effort. It's convenient for users to move when having a meeting or a conversation. The fashionable shape and simple style makes the whole space different.



弓形下脚搭配并排连接卡扣，加强稳定性。

The bow leg works with buckles, helping the chairs stand side by side steadily.



置

良好的环境和舒适的体验感，是轻松交谈的保证。Magna系列座椅超强叠放功能，有效利用空间，满足不同环境的需求。新型环保材料，不仅便于清洁，并可回收利用，支持环保事业。

Put

Good environment and comfortable experience is the insurance for sparkling conversation. The stackable function of Magna chair helps the effective utilization of space, meeting all kinds of need for different environment. New environmental protection material not only easy for cleaning, but also recyclable, which helps environmental protection.





让视野开阔一点

Magna系列吧椅分为旋转与固定式两种。
适配不同环境，让空间呈现出更多可能。

There are two kinds of Magna barstool, swivel ones
and fixed ones. Different kinds for different
environment, gives more possibilities for the space.





旋转式高度可调，灵活适应不同身高需求，让视野更开阔。

The height of swivel barstool is adjustable, meeting the need of different height, broaden the horizon.



固定式稳固牢靠，支撑脚踏，平衡入座，是与吧台或柜台等高桌面的理想座椅选择。

Fixed solid reliable, footrest, balance seat, is ideal for desktop or counter seat selection and the bar high.

Sunon 圣奥

尽享工作乐趣

